
 

 

 

Algemene Beschouwingen bij de Perspectiefnota 2022, 7 juli 2022 

 

Voorzitter, 

We staan hier, gelukkig, weer in één ruimte bij elkaar. Na meer dan een jaar van digitale 

ontmoetingen is het goed om het vergaderjaar in de raadszaal af te kunnen sluiten.  

Goed is het om te spreken over vorig jaar, met de jaarcijfers van 2020, en over volgend jaar met de 

PPN. We kijken terug en kijken vooruit.  Gunnen we het ons echter ook om bewust te zijn van het 

huidige moment, wat gaat er goed, waar zijn we tevreden mee. Staan we dat onszelf ook toe? 

De corona maatregelen die teruggedraaid kunnen worden, de mogelijkheden om weer samen bij 

elkaar te komen. En we mogen blij zijn dat ook in coronatijd de gemeente toegankelijk is gebleven 

voor bewoners; een compliment is op zijn plaats voor de gehele ambtelijke organisatie, voor het 

college en voor de raad die onder hele andere omstandigheden hun werk moest blijven doen.  

Het komende jaar wordt weer anders dan de vorigen. In maart verkiezingen; we merken het alweer. 

De verhoudingen veranderen, en niet altijd ten positieve. Alle partijen willen zichzelf profileren. En 

allemaal zeggen we het beste te willen voor Nissewaard? 

Degene die het hardste roept heeft echter niet per se gelijk. Als politieke partij spreken we namens al 

onze kiezers, die ons het vertrouwen hebben gegeven dat we de juiste beslissingen nemen in de 

komende 4 jaar. Door bij alle voorstellen hard te roepen om mee te mogen beslissen en mee te 

praten, wordt het besturen en beslissen wel steeds ingewikkelder.  

Want de roepers zijn zij met de grootste mond, maar net zo belangrijk zijn zij die stil zijn. Ook dat is 

de verantwoordelijkheid van de politiek: hoe ontdekken we de mening van hen die we niet horen. Als 

politieke partij moeten wij ieder zijn stem laten horen, beslissingen nemen én die verantwoorden. 

Dat is democratie. 

In Nissewaard zijn woningen hard nodig; ook in de hoogte en dichtbij voorzieningen zoals rondom de 

metrostations. Door woningen te bouwen in verschillende prijsklassen en voor diverse doelgroepen 

kunnen mensen doorstromen en komen er weer woningen beschikbaar voor andere doelgroepen, 

zoals starters, jongeren en ouderen. Er zijn gemeenten die verhuisvoordeel bieden aan ouderen 

zodat zij hun te grote woning zonder financieel nadeel kunnen verruilen voor een gelijkvloerse 

woning; welke stimulerende mogelijkheden heeft het college op dit gebied in Nissewaard? 

Bijkomende zorgen zijn er dan rondom bereikbaarheid: laten we realistisch zijn over de kansen op 

een a4 zuid. Meer asfalt beloven ligt niet in de macht van de lokale politiek partij, is niet een 

zaligmakende oplossing en lukt zeker niet op korte termijn. Laten we vooral inzetten op wat nu al 

kan: laten we gaan voor een optimale fietsgemeente, met voorzieningen voor snelfietspaden. Graag 

zien we voldoende oplaadmogelijkheden voor de elektrische fiets en goede parkeergelegenheid voor 

fietsen. Ook een optimaal ov met een modern metro/busstation is belangrijk. PvdA vraagt aandacht 

van het college voor de oversteekplaatsen van het Trambaanpad en vraagt of hier op korte termijn 

de veiligheid verbeterd kan worden. 



Zorgen hebben we over het sociaal domein; budgetten zijn ontoereikend en wachtlijsten en 

wachttijden in de jeugdzorg zijn de keiharde realiteit. In Nissewaard hebben we de toegezegde extra 

gelden hard nodig om de ambities die we hebben uit te kunnen voeren. De jeugd in Nissewaard 

verdient een veilige omgeving en hulp als dat nodig is. Schooluitval en verzuimcijfers zijn zorgelijk en 

schoolprestaties liggen onder het landelijk gemiddelde zie de schooladviezen voor kinderen in groep 

8. Voorzitter, daar is de PvdA bezorgd over. Daar zien we het belang van goede (jeugd) zorg, voor 

goed onderwijs en voor gelijke kansen voor ieder kind. 

Blij is de PvdA met het Spijkenisse MC. De uit te werken samenwerking van Huisartsenpost met 

spoedpost is zelfs een voorbeeld voor andere gemeenten. Heel mooi dat ook patiënten en bezoekers 

het SMC hoog waarderen. De te verwachten ambulancepost in Spijkenisse is een positief punt, 

waarbij we hopen dat de aanrijtijden van ambulances voor onze gemeente zullen verbeteren. De 

komst ervan is al langer aangekondigd, dus worden we wel wat ongeduldig. Wanneer wordt de 

opening hiervan verwacht? 

Duurzaamheid; een onderwerp waarbij we snel aan grote zaken denken. De RES, windturbines; meer 

zonnepanelen op daken, hoe komen we van het gas af? Laten we vooral ook klein denken; werken 

aan bewustwording waarom er klimaatdoelen gesteld worden en wat kan jij bijdragen? In je eigen 

omgeving liggen die bijdragen letterlijk voor het oprapen: door opruimen van zwerfafval in je eigen 

straat en hergebruiken van materialen. Met z’n allen zijn we verantwoordelijk, de doelen moeten we 

gezamenlijk behalen. 

Voorzitter, bij duurzaamheid hoort ook de motie die PvdA indient over het Voedselbos. Die lichten 

we graag toe bij de behandeling van de moties. 

 

Voorzitter, voor wat ons betreft ook komend jaar weer Samen voor elkaar. 

 

 

 

 

 


